
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Langsua nasjonalparkstyre 
Møtested: Teams 
Dato: 21.12.2020 
Tidspunkt: 10:00-12:00 

 
 
 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

 

Ole Tvete Muriteigen Medlem SØR-FRON 
Håvard Halvorsen Medlem  
Toril Grønbrekk Medlem ETNEDAL 
Ola Tore Dokken Medlem  
Anette Musdalslien Medlem GAUSDAL 
Arnfinn Beito Medlem  
Heidi Maurstad Medlem NORD-FRON 
Mari Gjestvang Medlem IFK 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

   
 

Merknader 

 

 
 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

  
Morten Liebe  nasjonalparkforvalter 
Ulf Ullring  nasjonalparkforvalter 
 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
 
______________________ ______________________ _______________________ 
 
  



Saksliste 

Utvalgs- 

saksnr 

Innhold Lukket Arkiv- 

saksnr 

ST 45/2020 Godkjenning av protokoll/innkalling   

ST 46/2020 Delegerte vedtak   

39/2020 Delegert vedtak - Espedalen LVO - stolpe med skilt 
i stikryss i lia mot nedre Megrundstjønnet - 
Espedalen sti- og løypelag 

 2020/11009 

40/2020 Delegert - Dispensasjon - Langsua NP - Tillatelse til 
motorferdsel for uthenting av lam - Silje Forseth 

 2020/13215 

41/2020 Delegert vedtak - verneområder i Langsua - 
snødekt mark - oppkjøring av skiløyper - Nye 
Synnfjelløypene v/ Jan Arild Bratlien 

 2020/10262 

42/2020 Søknad - Langsua NP - snødekt mark - drift og 
tilsyn med turisthyttene og kvisting av skiløyper - 
DNT Oslo og Omegn 

 2020/12150 

43/2020 Delegert vedtak - verneområder i - Langsua - 
preparering av skiløyper - Lenningen løypelag 

 2020/11066 

44/2020 Delegert - Dispensasjon - Langsua NP - Espedalen 
LVO - Løypekjøring 2021-2124 - Sti og 
Løypekomiteen Gausdal Vestfjell Nord v/ Jan 
Marlow Beck 

 2020/11424 

45/2020 Delegert vedtak - verneområder i Langsua - 
snødekt mark - oppkjøring av hundeløype - MUSH 
Synnfjell og Synnfjell Rundt - Torpa Idrettslag 

 2020/9995 

ST 47/2020 Plan og budsjett 2021 - Langsua  2020/13368 

ST 48/2020 Omfanget av tiltaksmidler over tid - Langsua  2020/13368 

ST 49/2020 Klagebehandling av ST 40/2020 - Sikteskive i 
Langsua - forholdet til verneforskrifter og 
forvaltningsplan 

 2019/8204 

ST 50/2020 Søknad om etablering av sikteskive på Skaget  2019/8204 

ST 51/2020 Referatsaker   

ST 52/2020 Eventuelt   

 
 

ST 45/2020 Godkjenning av protokoll/innkalling 

Saksprotokoll i Langsua nasjonalparkstyre - 21.12.2020  

Rettelser: 
- Sak ST 49/2020 skulle ikke vært på sakslista nå – utgår 
- Møteplan for 2021 tas opp under sak ST 52/2020 Eventuelt. 

Vedtak 

Innkallingen godkjennes med rettelser. 
 



 

ST 46/2020 Delegerte vedtak 

Saksprotokoll i Langsua nasjonalparkstyre - 21.12.2020  

 
 

Vedtak 

Delegerte saker tas til etterretning. 
 
 

39/2020 Delegert vedtak - Espedalen LVO - stolpe med skilt i stikryss i 
lia mot nedre Megrundstjønnet - Espedalen sti- og løypelag 
2020/11009 

40/2020 Delegert - Dispensasjon - Langsua NP - Tillatelse til 
motorferdsel for uthenting av lam - Silje Forseth 2020/13215 

41/2020 Delegert vedtak - verneområder i Langsua - snødekt mark - 
oppkjøring av skiløyper - Nye Synnfjelløypene v/ Jan Arild Bratlien 
2020/10262 

42/2020 Søknad - Langsua NP - snødekt mark - drift og tilsyn med 
turisthyttene og kvisting av skiløyper - DNT Oslo og Omegn 
2020/12150 

43/2020 Delegert vedtak - verneområder i - Langsua - preparering av 
skiløyper - Lenningen løypelag 2020/11066 

44/2020 Delegert - Dispensasjon - Langsua NP - Espedalen LVO - 
Løypekjøring 2021-2124 - Sti og Løypekomiteen Gausdal Vestfjell 
Nord v/ Jan Marlow Beck 2020/11424 

45/2020 Delegert vedtak - verneområder i Langsua - snødekt mark - 
oppkjøring av hundeløype - MUSH Synnfjell og Synnfjell Rundt - 
Torpa Idrettslag 2020/9995 

ST 47/2020 Plan og budsjett 2021 - Langsua 

Saksprotokoll i Langsua nasjonalparkstyre - 21.12.2020  

 
Styret hadde en del ønsker for tiltak i 2021, og nasjonalparkforvalterne kommenterte: 

- Toalettet på Veslefjell bør ordnes slik at det ikke lukter kloakk. Det er det rom for i dette 
budsjettet. 

- Vi kan godt være enda mer ambisiøse på tiltak. Det signaliserer behovet vi har uansett 
sjanse for tildeling. 



- Det bør gjøres tiltak på Oppsjøkrysset i 2021. Forprosjekt er aktuelt der nå om 
tildelingen og framdriften i pågående prosjekt gir oss rom for det. 

- Arbeidet med startpunkt på Lenningen bør gå sin gang. Saken ligger hos kommunen, 
og 2022 er nå et realistisk mål for gjennomføring av tiltak. 

- Det vi sparer inn på å ha styre- og AU-møter på Teams bør benyttes til flere befaringer 
når styret treffes. Det skal la seg gjøre om styremedlemmene finner tida til det. 
 

Vedtak 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 

ST 48/2020 Omfanget av tiltaksmidler over tid - Langsua 

Saksprotokoll i Langsua nasjonalparkstyre - 21.12.2020  

 
Det var bred enighet i styret om at de årlige tildelingene er for små og at man bør prøve å 
påvirke dette. 

Vedtak 

Styret tar opplysningene til orientering og gir AU i oppgave å arbeide videre med saken fram til 
neste styremøte. 
 
 

ST 49/2020 Klagebehandling av ST 40/2020 - Sikteskive i Langsua - 
forholdet til verneforskrifter og forvaltningsplan 

Saksprotokoll i Langsua nasjonalparkstyre - 21.12.2020  

 
 

Vedtak 

 
 
 

ST 50/2020 Søknad om etablering av sikteskive på Skaget 

Saksprotokoll i Langsua nasjonalparkstyre - 21.12.2020  

 
 

Vedtak 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 



ST 51/2020 Referatsaker 

Saksprotokoll i Langsua nasjonalparkstyre - 21.12.2020  

 
Forvalterne orienterte om aktuelle løpende saker, jf. utsendt liste.  
 
Ideen om å markere tiårs-jubileet for opprettelsen av Langsua NP ble godt mottatt i styret. Flere 
forslag kom fram og forvalterne ble bedt om å legge en strategi for hvordan dette kan 
markeres. 
 
 
 

ST 52/2020 Eventuelt 

Saksprotokoll i Langsua nasjonalparkstyre - 21.12.2020  

Under eventuelt ble to forslag behandlet: 
 
1. Møteplan for 2021. Forslag fra Håvard om datoer, endret møtedag til onsdager og at noen 

møter kan avholdes på Teams uansett korona eller ikke. 
2. Forslag fra Anette Musdalslien om at tidligere utsendelse av sakspapirer er ønskelig. 
 

Vedtak 

1. Håvard reviderer sitt forslag etter anmerkninger fra styremedlemmene og sender det ut på 
nytt. Sluttbehandling av saken skjer pr. epost. 

2. Forvalterne tar til etterretning at det er ønskelig at styremøtepapirene blir utsendt tidligere 
enn i foregående år. 

 
 

 


